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Vidlák 26 července, 2024

My to snad ještě všichni přežijeme…
web.litterate.cz/my-to-snad-jeste-vsichni-prezijeme

… ale žádná sranda to nebude

Dnes začnu trefnou poznámkou, kterou měl před několika dny Martin
Konvička. Víte, jak poznáte, že opravdu začíná být zle? Že nás
mééédia najednou horem dolem zásobují články o tom, jak se máme
dobře. Když se má člověk opravdu dobře, není zapotřebí platit
novináře, aby mu to připomínali. Stejně to funguje s klimatem. Letošek
je vodnatý i studený a tak je zapotřebí mnoha a mnoha novinových
článků, které mluví o tom, jak všichni shoříme. Když si firma vede
dobře, nemusí to jásavě prezentovat na každé nástěnce, stačí
zaměstnancům vyplatit prémie. Čím víc prezentací o tom, jak je
všechno v nejlepším pořádku, tím víc je třeba se poohlédnout po jiné
práci.

Fiala si už musí tisknout vlastní noviny… Teď dával na svoje fejsbůky
příspěvek, že se domácnosti mají čím dál lépe a na doprovodné fotce
byl jakýsi imaginární plátek, který měl navozovat dojem, že si to Fiala
někde přečetl a ne že si to vycucal z prstu sám. Všude má informace o
tom, že současná inflace jsou dvě procenta, zatímco za Babiše bylo
šest. Samozřejmě ani slovo o tom, že předtím ceny vyskočily o padesát
procent a už tak zůstaly…

Ale už mu to nevěří ani jeho vlastní příznivci. A tak zkouší osvědčené
marketingové postupy a nechápe, že je to vždycky zbraň na jeden
výstřel, jejíž účinnost s opakovaným použitím rapidně klesá.

Před několika týdny také skončily nálety libtardů na můj twitterový účet.
Předtím se tam exhibovalo, vyhrožovalo, nadávalo, uráželo… a teď
najednou šlus. Místo třiceti vulgárních komentářů jsou tam sotva tři.

https://web.litterate.cz/my-to-snad-jeste-vsichni-prezijeme/
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Liberální úderky prostě zalezly a přeorientovaly se na boj proti
důchodkyním a petičním stánkům. Zůstslo pár posledních blbců, kteří
ani po Bidenově odstoupení nepochopili, že se věci fakt změnily.

V České televizi končí pořad 168 hodin. Nora Fridrichová sice asi
zůstane, ale Miliony chlívek jsou značně znepokojeny vývojem a
začínají se obávat o osud liberální demokracie. Libtardi si na Kavky
svolali demonstraci, udělali si tam pietní místo… na kterém se objevilo
celých osm svíček…

Petr Pavel už mluví úplně stejně jako Orbán. Na Ukrajině bude mír
jedině, když se k tomu přizve Rusko a Čína. Člověk valí bulvy, protože
ještě nedávno náš prezidentčík exhiboval na mírové konferenci ve
Švýcarsku, kde mluvil úplně jinak a všichni libtardi udávali jak za
Protektorátu, pokud někdo naznačil sympatie směrem k Maďarsku. Mír
byl sprosté slovo. Teď je samozřejmě ticho po pěšině, protože to řekl
jejich oblíbený disident, kterému to před roke 89 všechno babička
vysvětlila. Vlastně už to nechápe jen bakalář Lipavský. Najednou už
mír není ustupování Hitlerovi.

Biden odstoupil a od té doby je zmizelej. Sice se objevil v jakémsi
videu, ale to rozdělilo diváky na dva tábory. Jedni to jasně považují za
deepfake a druzí namítají, že tak mizerné video by žádná umělá
ynteligence neudělala. Kamala Harrisová už samozřejmě podle všech
průzkumů nad Trumpem jasně vítězí, ale je to tak směšné, že už tomu
nevěří ani voliči Demokratů. . Poslední zbytky libtardů teď kvůli své víře
musejí odhazovat poslední zbytky sebeúcty a jak jsem zmínil výše, už
se za svoji pravdu nehodlají bít ani v jejich baště – na liberálním
twitteru. Naopak, i tam je v poslední době nějak moc dezolátů.

Na Ukrajině nedávno připustil vrchní velitel, Syrskyj, že Rusko má
trojnásbnou převahu ve všem. V lidech, dronech, dělostřelectvu,
letectvu, tancích… Jen ještě povinně dodal, že Rusové samozřejmě
mají mnohem vyšší ztráty. Škoda, že se ho nikdo nezeptal, čím
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Ukrajinci ty obrovské ztráty Rusům způsobují, když mají nedostatek
všeho a jak se naopak sami vyhýbají ztrátám, když Rusové mají
všechno největší? Třeba ty klouzavé bomby mají Rusové hodně velké.

Rusové do Ukrajinců buší dělostřelectvem, drony, letectvem, tanky,
Iskandery, Kinžály… Ale nikdy se netrefí, i když postupují vpřed a
Ukrajinci do Rusů nemají čím střílet, ale vždycky se trefí i když
ustupují. Tolik logických rozporů se dá udělat v jedné větě… Můj bratr
to vysvětluje fenoménem takzvaného propagandistického vojáka. To je
voják, který existuje jen na sociálních sítích. A Rusové už těchto
propagandistických vojáků ztratili milion. Ukrajinci naopak ztratili ty
skutečné vojáky z masa a kostí, ale starají se, aby jichztratili j méně,
než Rusové těch propagandistických. Naši pravdomluvní intervjuci jsou
blbí i navedení dohromady, tyto dva typy vojáků nerozlišují a tak to pro
Ukrajinu vychází pořád příznivě.

Tedy… vycházelo donedávna. Agentura Fitch snížila rating Ukrajiny na
poslední stupeň před bankrotem. Ukrajina sice měla dostat zmražená
ruská aktiva, ale od doby, co Saúdové pohrozili, že se stáhnou z trhu s
evropskými dluhopisy, pokud někdo šáhne Putinovi na prachy, nějak to
přestalo vycházet, Dmytro Kuleba přestal být arogantní a honem letěl
do Číny, aby tam jednal o míru. Bohužel, dojel tam až po Orbánovi…

Ukrajina sice zastavila ropu do Maďarska a na Slovensko, ale prý k
nám ropa teče dál. Stal se zázrak! Vysvětlete mi prosím někdo, jak se
to dělá, aby v jedné trubce netekla ropa od Lukoilu, ale ropa od jiné
ruské firmy tam zároveň tekla? Mohl bych mít další prokleté otázky…
jak je třeba možné, že ropa od jiné ruské firmy teče ropovodem, ale
Slováci si ji nevezmou pro Slovnaft? Naše – vaše EU dosáhla stejného
stavu jako s elektřinou. Ta pro mnohé Markétky Pekarové vzniká v
zásuvce. Teď už i ropa vzniká v ropovodu.
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Mimochodem… závětrný Síkela bude prý dělat eurokomisaře. Má k
tomu tu nejlepší kvalifikaci. Nic nedodávám… jen si myslím, že Danuši
a Hýkelu dohromady, to EU nemůže přežít. Obzvlášť když jim Filip
Turek bude neustále zvyšovat uhlíkovou stopu.

Ode mě z Vidlákova to naozaj vyzerá tako, že začínají poslední křeče a
zanedlouho se budou všechny claimy kolíkovat znovu. Vzhledem k
tomu, že Kuleba letěl do té Číny, skoro bych řekl, že mu na tu Třetí
světovou nakonec nekývli, takže i Zalužný musel promluvit o tom, jak
se musíme všichni nazbrojit. Bohužel, ani on, takový velký a slavný
generál ani nepípl o tom, že bychom to nové zbrojení měli začít
zrušením Zeleného úderu, takže z toho nakonec nebude nic. Na
nákladních kolech totiž daleko nedojedeme. Obzvlášť když ta kola
budou stát tolik co auto.

Nekecám, teď jsem si udělal obrázek, co to stojí a skutečně použitelné
solidní nákladní kolo stojí 250 tisíc korun. Fakt. Za tu cenu mohu mít
zánovní japonskou multikáru, která pojede stejně rychle jako to kolo,
vydrží dvacet let bez jediné opravy a ještě si k ní mohu koupit tři kubíky
nafty i s nádrží. Abych byl spravedlivý, existují i levnější nákladní kola,
ale rozumně použitelné je od šedesáti tisíc výš. Přitom je to pár
ocelových trubek…

Hele, jestli se teď nestane něco hrozného na olympiádě v Paříži, tak už
to zřejmě přežijeme. Oni tam sice začali žhářskými útoky na nádražích
ještě než to začalo, ale to vypadá jako místní folklór. Jestli takhle budou
pokračovat dál, nebude poznat, jestli někdo chce chalífát nebo porazit
Rusko.

Jaderná válka tak snad nebude.

Sice pak začne hospodářská krize, proti které budou třicátá léta hadr,
protože takhle to dopadá, když se světová rezervní měna stává
nedůvěryhodnou, k tomu se nám po Evropě budou motat různí
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ukrajinští kondotiéři bez práce, ale s dobrou výzbrojí, dohled impéria
ochabne, což povzbudí nejen nás, dezoláty, ale i různé jiné místní
mocipány… Zkrátka a dobře, měli bychom se hodně dobře
organizovat, protože to bude zapotřebí.

Takže si držme palce, aby francouzští žandarmové tentokrát měli štěstí
a žádné olympijské bum bum nebylo. Ještě můžeme vyváznout.

Tímto se s vámi na zbytek víkendu loučím, další článek bude až v
pondělí. Zatímco čtete tento text, vyskytuji se se svou skupinou
historického šermu v Mokrosukách u Sušic. Transformoval jsem se ve
svobodného pána Dimitrije Arťoma Raňkovského III. (Kdo mi správně
odpoví na otázku, kdo to byl a kde se vzal, má u mě lahev Portského)
Hodlám se celou sobotu bít s jinými pány rytíři, zpívat sonety spanilým
pannám, pít, hrát vrhcáby a chlubit se činy, které jsem nikdy nevykonal.
Ve Vidláka se proměním až s nedělním kuropěním.

Snad si světodějné události dají také do pondělka oddech…

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím
pošlete dar Institutu českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň 350,-
Kč, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z
nabídky. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN:
CZ8355000000001769955003. Kdo chce, může přímo na stránkách
Institutu pro platbu použít QR kód. Doporučuji poslat platbu a druhý
den si zadat adresu pro zaslání. Stačí přímo na Vidlákových kydech
kliknout v záhlaví na „objednat knihu.“

 
 

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas

